
 
 
 
Referat 

 
Generalforsamling 12. marts 2009 

 
 
Deltagere: 
 
Lene Aaby Middelfart 
Erik Hansen Middelfart 
Johnny Sørensen Reno Fyn 
Hans Grau Aabenraa 
Asbjørn Gyldenløve Jensen Aabenraa 
Jørgen Andersen Æresmedlem 
Finn Kristensen Faaborg-Midtfyn 
Carl Ejnar Fjordside 4-S 
Carsten Mørck Middelfart 
Finn Kallehauge Svendborg 
Kjeld Jørgensen Svendborg 
Søren Littrup Nyborg Forsyning 
Birgitte Jakobsen RKSK 
Per Bille Nørgaard RKSK 
Jonna Pind Kristensen RKSK 
Hans Rasmussen Nordfyn 
 
 
 
 
1. Valg af dirigent 
Johnny Sørensen blev valgt til dirigent. Konstaterede at generalforsamlingen var lovligt indkaldt. 
 
2.  Mandatprøve (1 stemme pr. medlem) 
I alt 9 stemmeberettigede 
 
3. Formandens beretning v/Finn Kallehauge 
Finn Kallehauge fremlagde formandens beretning -  (Beretningen er vedlagt.) 
 
4. Godkendelse af regnskab 2008 
Regnskabet for 2008 - godkendt 
(Regnskabet er vedlagt) 
 
5. Fastsættelse af kontingent for 2010 
Bestyrelse foreslog 2500,00 kr./år. - godkendt 



 
6. Godkendelse af budgetforslag 2009 
Budgetforslag for 2009 - godkendt. 
(budgetforslag er vedlagt) 
 
7. Valg 
Flg. er på valg 
  
 Finn Kallehauge 
 Yvonne Andersen  
 Supp. 
 
Flg. blev valgt 
 
 Finn Kallehauge 
 Yvonne Andersen  
 Hans Rasmussen (suppl) 
 
 
8. 
 8.1 Placering af regionskonferencer 2009. 
  
  2 stk. 1 dags konference  4. juni 
      12. november 
 
  1 stk. 2 dags konference  10. og 11. september 
 
 8.2  Placering af bestyrelsesmøder 2009/10. 
 
  4/6 kl. 9.00 v/NFS, Søren Littrup inden regionskonferencen 
  4/2 2010 
  resten klares via mail og tlf. 
 
 8.3 Placering af generalforsamling 2010. 
 
  11/3 10 
 
 
9. Gruppe på facebook 
 
Der blev foreslået at der evt. kunne etableres en gruppe på facebook til tættere dialog for 
medlemmerne – afventer. 
 
10. Eventuelt 
 
Løs snak om lovforslaget omkring emballage-regulativet, og hvilken indvirkning en halvering af 
panten vil have. 
 



 
Nyt fra medlemmerne:. 
 
 
Aabenraa: Jern – den laveste pris på jern har været 20 øre/kilo siden november. 
  Virksomhedsdannelse afventer lovgivning. 
  Ny plads med budget til 24 mio. med administrationsbygning til hele forvaltningen 

forventes færdig i løbet af 2010. 
  Budget for genbrugsbutikken og storskraldsindsamling i tidl. Bov kommune er  
  U : 4 mio. – I : 1 mio. 
 
 
Fåborg - Midtfyn: 
  Har købt en containerbil, og skal selv tømme containere på genbrugspladsen i Ringe 

og lidt i Årslev. 
 
 
Ringkøbing-Skjern: 
  Er ved at købe en JOB tele-truck ca. 400.000 kr. 
  Ny genbrugsplads er endnu ikke fastlagt. 
  Har efterhånden fået en god sortering, genbrugs%-en er steget til 79% fra 

genbrugspladserne. 
  Arbejder med affaldsplaner. 
 
 
Nyborg: Der arbejdes med affaldsplaner. 
  Rambøl  vejleder om indretning af genbrugspladsen i Ørbæk. 
  Er meget plaget af indbrud især e-skrot. 
  4/6 vil konferencen være ved Kommunekemi og Lasto. 
 
 
Reno Fyn: Byder på papirindsamlingen i Middelfart.   
 
 
Svendborg: Den nye genbrugsplads forventes påbegyndt d. 1/9 – budget 30 mio. 
  Neddelt have-park affald afsættes til Tyskland til en pris på 7-8€/tons afhentet plads. 
   AT screen igen  for asbest. 
  Har videoovervågning på prøve – pris 1000-1500,- kr. pr. kamera samt 99,-/mdr. 
  Der kan læses mere om ordningen på www.trustcam.dk 
  Betalingsanlægget fra IA Data, som vi fik forevist på konferencen til Odense i 

november 2007, kører rigtig godt, og er også blevet modtaget godt af borgerne. 
   
 
Middelfart: Den nye genbrugsplads forventes færdig v/årsskiftet. 
  Indsamlingen af genanvendelige materiale harmonisere pr. 1/5, hvor 3 fraktioner 

indsamles hver 8. uge og aviser i spand hver måned indføres til november. 
 
 

http://www.trustcam.dk/


Nordfyn: Plastik og folie afsættes til Dansk Affald. 
  Har udbudt containerkørsel for de 3 genbrugspladser med en tømningspris – totalt 1,1 

mio. der er 30.000 indbyggere. 
 
4-S, Skive: Har udvidet åbningstiderne, men har forskellige åbningstider sommer/vinter. 
  Alle husstande har nu en 140 ltr. spand til papir, større beholdere kan dog fås. 
  Ved at nedlukke deponi – 16/7. Har søgt om at åbne et nyt. 
  Vil selv lave det årlige sikkerhedseftersyn af entreprenør maskinerne. 
  Har købt 2 nye lastbiler med kroghejs ”SAWO”, de skal have oliekøler til 

hydraulikken. 
  Hvad gør I med plastikmøbler – Nordfyn afsætter til Dansk Affald. 
  1/1 2010 skal man selskabsgøres, evt. med fælles adm. Og 3 drift afdelinger. 
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